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   Protokół  XI sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 
z dnia  19 września 2019 roku 

 

                Obrady jedenastej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

900  i trwały do godzinny 1000. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecni radni Mirosław Małecki i Zbigniew Pasoń ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Maja   Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezes Spółki WZWiK oraz mieszkańcy 

Włoszczowy. 

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości.  

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady jedenastej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad. Zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie  porządku obrad.  

Głosowanie :  13 głosów „za” (jednogłośnie),  porządek obrad  został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu IX i X sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z IX i X sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu,  

2) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad zabytkami Gminy Włoszczowa na lata 

2019-2022, 

3) wyboru ławników na kadencję 2020-2023 do Sądu Rejonowego we Włoszczowie, 

4) rozpatrzenie skargi na działanie Burmistrza Gminy Włoszczowa, 

5) zniesienia statusu pomnika przyrody drzewa gatunku topola czarna (Populus nigra), 

6) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości położonej 

w obrębie 08-WŁOSZCZOWA- miasto, oznaczonej, jako działka 5027, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2019-2029, 

8) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok, 

6. Przyjęcie Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 

2019 r. 

7. Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 
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Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu IX sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  IX sesji  Rady Miejskiej 

VIII kadencji z dnia 25 czerwca 2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  Miejskiej, 

każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  uwagi co do 

treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół poddany 

został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

 

Przyjęcie  protokołu X sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  X sesji  Rady Miejskiej 

VIII kadencji z dnia 30 lipca 2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  Miejskiej, każdy 

radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  uwagi co do treści 

protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół poddany został 

pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  IX  i X sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na IX sesji Rady Miejskiej w dniu 26 czerwca  2019r. podjęto 

14 uchwał, które przekazano: 

− w dniu 26 czerwca 2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia  

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym –  10 uchwał, 

− w dniu 26 czerwca 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy 

z dnia 7 października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 4 uchwały, 

−  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 

ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów 

prawnych - 6 uchwał. 

 

    na X sesji Rady Miejskiej w dniu 30 lipca  2019r. podjęto 4 uchwał, które przekazano: 

− w dniu 31 lipca 2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia  

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym –  1 uchwałę, 

− w dniu 31 lipca 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 

października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 3 uchwały, 

−  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 

ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów 

prawnych - 1 uchwała. 

 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na IX i X sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 31 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

Do punktu 5.1 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

nie było zgłoszeń, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XI /76/19 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 

jej przebiegu. 
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Do punktu 5.2 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad zabytkami Gminy Włoszczowa na lata 2019-

2022 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XI/77/19 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad zabytkami Gminy 

Włoszczowa na lata 2019-2022. 

Do punktu 5.3 

wyboru ławników na kadencję 2020-2023 do Sądu Rejonowego we Włoszczowie  

Przewodniczący Rady – powiedział cyt. „Z uwagi na ochronę danych osobowych nie będą 

podawane nazwiska kandydatów. Radni zostali zapoznani na komisjach z materiałami 

i dysponują wiedzą którego kandydata zgłosiła grupa mieszkańców, a którego Prezes Sądu. 

Dlatego proszę o niepodawanie nazwisk podczas przedstawiania opinii na temat 

kandydatów.” 

Następnie poprosił radnego Dariusza Gieronia o przedstawienie Opinii Zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na temat spełnienia 

wymogów formalnych przez kandydatów na ławników. 
Radny Dariusz Gieroń - przedstawił opinię Zespołu  ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady cyt. „Zapoznani zostaliśmy już z opinią Zespołu 

na temat spełnienia wymogów formalnych przez kandydatów na ławników więc możemy 

przystąpić do wyborów. Sytuacja jest szczególna, gdyż mamy dokonać wyboru czterech 

ławników a zgłoszonych zostało tylko dwóch kandydatów, w tym jeden nie spełnia wymogów 

ustawowych. Przypomnę Państwu zasady głosowania. 

Wybory na ławników dokonywane są przez Radę zwykłą większością głosów w głosowaniu 

tajnym. Zgodnie z § 30 Statutu Gminy Włoszczowa głosowanie tajne odbywa się przy użyciu 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie wyniku głosowania. 

Głosowanie przeprowadzone zostanie oddzielnie na każdego kandydata.  

Dokonujemy wyboru pierwszego ławnika:” 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie kandydata na ławnika zgłoszonego przez 

grupę mieszkańców. 

Głosowanie: 12 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie kandydata na ławnika zgłoszonego przez 

Prezesa Sądu Rejonowego we Włoszczowie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie).  

Rada Miejska we Włoszczowie podjęła uchwałę Nr XI/78/19  w sprawie wyboru ławników 

na kadencję 2020-2023 do Sądu Rejonowego we Włoszczowie,  ławnikiem został wybrany 

Pan Marian Jan Łukasik. 

Do punktu 5.4 

rozpatrzenie skargi na działanie Burmistrza Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – powiedział  cyt. „Proszę Państwa skarga wpłynęła w dniu 22 lipca 

bieżącego roku, została skierowana do 84 jednostek samorządu terytorialnego. Dotyczy 

niepublikowania w biuletynie informacji publicznych zamówień publicznych dotyczących min. 

usług audytorskich. Zgodnie z obowiązującymi przepisami po zbadaniu właściwości Rady 

skargę skierowałem do Komisji skarg, wniosków i petycji celem jej rozpoznania. Komisja 

dokonała analizy skargi, przeprowadziła postępowanie wyjaśniające i przedłożyła projekt 

uchwały dotyczący rozpatrzenia skargi. Na posiedzeniu Komisji stałych Przewodniczący 

Komisji skarg, wniosków  petycji przedstawił stanowisko w tej sprawie.” 

Następnie zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały. Nie było zgłoszeń. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż zanim zarządzi głosowanie prosi o dopisanie 
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w uzasadnieniu uchwały przed pouczeniem zdanie następującej treści „Rada Miejska po 

wysłuchaniu wniosków Komisji skarg, wniosków i petycji postanowiła uznać skargę za 

bezzasadną, podzielając i przyjmując za własne ustalenia, argumentację oraz stanowisko 

przedstawione przez Komisję skarg, wniosków i petycji.” 

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej 

i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XI/79/19 w sprawie rozpatrzenie skargi na działanie Burmistrza Gminy 

Włoszczowa. 

Do punktu 5.5 

zniesienia statusu pomnika przyrody drzewa gatunku topola czarna (Populus nigra), 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XI/80/19 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody drzewa gatunku topola 

czarna (Populus nigra). 

Do punktu 5.6 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości położonej 

w obrębie 08-WŁOSZCZOWA- miasto, oznaczonej, jako działka 5027 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XI/81/19 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości położonej w obrębie 08-WŁOSZCZOWA- miasto, oznaczonej, jako działka 

5027. 

Do punktu 5.7 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2019-2029 

Dariusz Górski Skarbnik Gminy -  poinformował, iż do pierwotnego projektu uchwały 

w sprawie WPF oraz w następnym projekcie uchwały w sprawie  zmian w  budżecie Gminy 

Włoszczowa  na 2019 rok wprowadzono poprawkę po stronie dochodów - zwiększenie 

subwencji oświatowej na 2019 rok  o kwotę  355 175,00 zł. Ta sama kwota jest wprowadzona 

po stronie wydatków - zwiększenie wydatków na wynagrodzenie nauczycieli od 1 września 

2019 roku o 9,6% zgodnie z przesłanym pismem Ministra Edukacji Narodowej z dnia  

17 września 2019 roku. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XI/82/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029. 

Do punktu 5.8 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Przewodniczący Rady - zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania.   

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XI/83/19 w sprawie zmian w budżecie gminy Włoszczowa na 2019 rok. 

Do punktu 6 

Przyjęcie Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Włoszczowa za I półrocze 2019 

roku. 
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Przewodniczący Rady - zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

wniesiono przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) Informacja o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Włoszczowa za I półrocze 2019 roku została przyjęta. 

Do punktu 7 

Przyjęcie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – poprosił radnego Czesława Młynarczyka Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Włoszczowie o przedstawienie protokołu pokontrolnego. 

Radny Czesław Młynarczyk – przedstawił protokół pokontrolny z kontroli  wydatkowania 

środków finansowych w ramach Funduszu sołeckiego za 2018 rok sołectwa Bebelno Wieś. 

Komisja Rewizyjna nie stwierdziła uchybień w wydatkowaniu środków finansowych. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu pokontrolnego. 

Głosowanie: 13 głosów „za’ (jednogłośnie ) protokół został przyjęty.   

Do punktu 8 

     Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Roman Sybis – zwrócił się do Burmistrza w imieniu mieszkańców ulicy Wiśniowej  

o podjęcie działań mających na celu ograniczenie prędkości pojazdów do 10 km/h na czas 

remontu na tej drodze. Kierowcy samochodów poruszają się z dużą prędkością, co powoduje  

unoszenie się sporej ilości kurzu. 

Radny Czesław Młynarczyk -  powiedział, że zbliża się sezon jesienny, będą podpisywane 

umowy na zimowe utrzymanie dróg- jest prośba, aby w tej umowie znalazł się punkt 

mówiący o oczyszczeniu dróg w okresie pozimowym, gdyż zalega piasek po posypywaniu 

dróg w zimie. Dodał, że złożona została interpelacja zwrócenia się do PKP - właściciela 

terenu, w sprawie  usunięcia  konarów drzew przy ulicy Kolejowej, ponieważ zagrażają  

w ruchu drogowym. 

Burmistrz - odniósł się do zgłoszonych wniosków radnych: 

Radnego Romana Sybisa – ograniczenie prędkości na remontowanej ulicy Wiśniowej  

do 10 km/h -  poinformował, iż ulica Wiśniowa jest w trakcie gruntownego remontu.  Na tej 

obowiązuje zakaz wjazdu dla pojazdów, jeśli wjeżdżają naruszają przepisy o ruchu 

drogowym. Ponadto na tej drodze ustawiony jest znak mówiący o ograniczeniu prędkości, 

plan organizacji ruchu drogowego został opracowany na czas remontu tej drogi, remont 

niebawem się zakończy będzie nowa nawierzchnia i odwodnienie. Skończy się koszmar   

dla wszystkich użytkowników tej ulicy. 

Radnego Czesława Młynarczyka – odnośnie czyszczenia dróg - zawsze po zimie drogi 

gminne są czyszczone jak również z terenu miasta zalegający piasek jest usuwany.  

Jeśli zostaną zauważone jakieś niedociągnięcie, proszę o informację do zarządcy  dróg 

gminnych, powiatowych- będzie interwencja. Natomiast jeśli chodzi o interpelacje w sprawie 

usunięcia gałęzi drzew przy ulicy Kolejowej w pasie należącym do PKP, pismo do 

właściciela zostało wystosowane i oczekujemy na odpowiedź. 

Do punktu 9 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

jedenastej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

 

                                                                                                            Protokołował 

 

 

                                                                                                      /-/ Mirosław Witkowicz 


